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Protokoll 6/06 
 
 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Kjernehuset, Enebakkveien 158, 0680 Oslo  

Møtetid: tirsdag 10. oktober 2006 kl. 17.30   
Sekretariat: Åse Rummelhoff, tlf. nr. 23 43 85 73  
 
 
Møteleder: Gudrun Holmøy  
   
Tilstede: Gudrun Holmøy 

Anne-Gro Stenstad 
Laila Knutsen 
Berit-Irene Brodersen 
Liv Thorstensen 

 

   
Forfall: Britt Stoltenberg 

Vidar Bråten 
 

   
Som vara møtte: Arnt Egil Trelsgård møtte for Britt 

Stoltenberg  
 

 Hilde Mathisen møtte for Vidar Bråten  
 

 

Møtesekretær: Åse Rummelhoff  
   
Åpen halvtime 
Det var ingen fremmøtte under åpen halvtime. 
 
Informasjon: 
Åse Rummelhoff informerte om at Bydel Østensjø er valgt ut som en av 7 bydeler som i høst 
skal gjennomføre en brukerundersøkelse blant tjenestemottakere med psykiske lidelser.  
Helse- og velferdsetaten har utarbeidet metoden, og det er nedsatte en arbeidsgruppe som skal 
arbeide med undersøkelsen.  
Brukerundersøkelsen vil senere bli fremlagt som en sak for politiske råd og utvalg. 
 
Leder for Boligkontoret, Bård Henanger informerte om nye regler for husleieberegning for 
utviklingshemmede.  
Skriftlig informasjon med regneeksempler ble utdelt. 
Nye regler for husleieberegning har ført til at utviklingshemmede med samme inntekt og 
forholdsvis like leiligheter kan få svært ulik husleie, over lengre tid.   



 

 ii

Sølvi Madsen, styrer ved Grenda bolig og Kjernehuset dagsenter, informerte om Kjernehusets 
tilbud og om dagens brukermasse. Muligheten for økning av tilbudet skal vurderes. 
Det arbeides også med planer om utvidet bruk av lokalene i forbindelse med 
gruppevirksomhet på kveldstid. 
 
 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 35 /06  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 1 
Sak 36 /06  Godkjenning av protokoll ....................................................................................... 1 
Sak 37 /06  Status brukervalg september 2006 og arbeidsgruppe tilleggstjenester ................... 1 
Sak 38 /06  Bydelsdagene 2006 - evaluering ............................................................................. 1 
 
Eventuelt 
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Sak 35 /06  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart ble godkjent. 
 
 

 Sak 36 /06  Godkjenning av protokoll 
 
Protokoll fra møte den 12. september -06 ble godkjent.  
 
 

 Sak 37 /06  Status brukervalg september 2006 og arbeidsgruppe 
tilleggstjenester 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Redegjørelse for status brukervalg september 2006 og arbeidsgruppe tilleggstjenester tas til 
orientering. 
 
Vedtak i RFF: 
Rådet for funksjonshemmede slutter seg til bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende 
merknad: 
 
Rådet for funksjonshemmede setter pris på at redegjørelse for status brukervalg fremlegges 
jevnlig for råd og utvalg.. 
 
 

 Sak 38 /06  Bydelsdagene 2006 - evaluering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
Vedtak i RFF: 
Rådet for funksjonshemmede har følgende innspill: 

1. Felles arrangement foretrekkes. Det bygger opp rundt fellesskapsfølelsen. Samordning 
og god markedsføring er viktig. 

2. Det bør fortsatt holdes ved Østensjøvannet. 
3. Det bør prøves forskjellig, men så tidlig i juni som mulig. 
4. Visjonen bør være å bygge opp rundt fellesskapsfølelsen. 

 
 
EVENTUELT 
 
Gudrun Holmøy tok opp følgende: 
Deltakelse på møtet i det sentrale rådet for funksjonshemmede den 14.11: 
Liv Thorstensen og Hilde Mathisen møter.  Gudrun Holmøy melder på disse to, pr. mail, og 
ber samtidig om å få besøk fra det sentrale rådets arbeidsutvalg.  Arbeidsutvalget spørres om 
de har spesiell agenda for slike besøk. For øvrig er RFF i Østensjø generelt opptatt av 
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forverringen av funksjonshemmedes situasjon, grunnet blant annet ny husleieberegning og 
økning i egenandel på TT-kjøring. 
 
Valg av ny nestleder, etter Thomas Moe Kristiansen: 
Settes opp som sak til neste møte i RFF. 
 
Ledere av råd har mottatt invitasjon til budsjettkonferanse 21.10.06. 
 
 
Laila Knutsen tok opp: 
Geir Werner har tatt opp en sak vedr. tilgjengelighetsproblemer ved Oppsal fysikalske 
institutt, og han opplyser at han bl.a. har sendt et brev til Bydel Østensjø om saken. Han 
ønsker nå at RFF skal ta dette opp som en sak. 
Det fremgår ikke når brevet er sendt og til hvilken instans i bydelen, og det fremgår ikke 
hvorvidt han har tatt problemet direkte opp med Oppsal fysikalske institutt og i så fall hva han 
har fått til svar. 
Konklusjon:  Sekretæren sender mail til Geir Werner og spør om ovennevnte, og søker 
deretter opp hvem som har blitt satt som saksbehandler på brevet han har sendt til bydelen. 
Saken følges opp i neste møte. 
 
 
 
 
Bydel Østensjø, 11.10.2006 
 
 
 
Gudrun Holmøy/s        Åse Rummelhoff 
leder          sekretær 


